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Beschermd landschap Kemmelberg  –  Speelbos

Het provinciebestuur van West-Vlaanderen is eige-
naar van de bij koninklijk besluit van 24 december
1979 als landschap beschermde Kemmelberg in de
West-Vlaamse gemeente Heuvelland. Dit land-
schap is daarenboven een erkend en planologisch
vastgelegd natuurgebied, dat omwille van de her-
opbouw van zijn natuurwaarden bijna volledig
werd afgesloten.

Ingaande op het voorstel van de minister aan de
openbare besturen om een deel van het openbaar
domein te bestemmen als "speelbos", wenst het
West-Vlaamse provinciebestuur een ten behoeve
van de natuurheropbouw afgesloten deel van de
Kemmelberg, namelijk hoek Kattekerkhofstraat-
Bergstraat, open te stellen en als "speelzone" in te
richten vanaf 2001. Bovendien wenst het provincie-
bestuur dit gebied zo snel mogelijk tot 31 decem-
ber 2000 voorlopig toegankelijk te stellen als tijde-
lijke speelzone.

Daartoe werd door de provincie nu reeds een poli-
tioneel toegankelijkheidsreglement goedgekeurd,
na gunstig advies van de gemeente Heuvelland,
van de afdeling Bos en Groen van de administratie
Milieu, Natuur-, Land- en Waterbeheer (Aminal)
en in de adviescommissie van 15 december 1998,
zonder melding te maken van het advies van Mo-
numenten en Landschappen. Want omdat het om
een beschermd landschap gaat, werd uiteraard ook
het advies van Monumenten en Landschappen ge-
vraagd. Maar aangezien dit advies negatief en bin-
dend was, werd dit door het provinciebestuur ge-
woon genegeerd en niet in de overwegingen van
het ontwerpreglement voor de provincieraadsleden
vermeld.

Heeft de minister in zijn brief aan de openbare be-
sturen voorbehoud gemaakt voor de beschermde
bossen ? Zo neen, waarom niet ?

N.B. Een vraag over deze problematiek werd ook
gesteld aan de heer Steve Stevaert, minister
vice-president van de Vlaamse regering,
Vlaams minister van Openbare Werken, Ver-
voer en Ruimtelijke Ordening en aan de heer
Theo Kelchtermans, Vlaams minister van
Leefmilieu en Tewerkstelling.

Antwoord

Deze aangelegenheid behoort niet tot de bevoegd-
heden van de Vlaamse minister van Cultuur, Gezin
en Welzijn.

(Antwoord Steve Stevaert : blz. 1130  –  red.)


